



Future International School Uniform/Make-up Policy

All students are required to wear the Future International School uniform. A student shall not dress in a manner where the effect thereof is to unreasonably distract the attention of other students or otherwise to cause disruption or interference with the operation of the school. The principal or other duly authorized school official shall determine whether any mode of dress, apparel, grooming, or use of emblems, insignias, badges, or other symbols results in such interference or disruption, as to violate this rule and shall give notice of such interference or disruption, and its cause, to all students by announcement or posting at the school. If your child does not have the school uniform, please contact the grade-level supervisor as soon as possible.

Uniform Attire

All students are required to wear the official Future International School uniform. Students must wear either the official Future International School jacket or their designated senior jacket. **No other jackets or outerwear are permitted**

Hoodies, shorts, and sweatpants/joggers are not allowed.

Hair color: Dyed hair color is not allowed.

Make-up: Make-up is not allowed under any circumstances.

Disciplinary Procedures

1st Offense: The student will receive a **written warning**, and the supervisor will contact the parent/guardian.

2nd Offense: The student will receive **one (1) hour of after-school detention**, and the parent/guardian will be notified.

3rd Offense: The student will receive **one (1) day of out-of-school suspension**, and the parent/guardian will be notified.

4th Offense: The student will receive **two (2) days of out-of-school suspension** and must return to school with a parent/guardian for a **parent conference with the principal**.

5th Offense: The student will receive **three (3) days of out-of-school suspension**, and the parent/guardian will be notified.

6th Offense: The student will receive **five (5) days of out-of-school suspension** and must attend a **parent conference with the principal** before being permitted to return to school.

Note: Continued or serious violations may result in additional disciplinary action in accordance with the school's policies and procedures.

مدرسة المستقبل الدولية سياسة الزي المدرسي ومستحضرات التجميل

يُطلب من جميع الطلبة ارتداء الزي الرسمي لمدرسة المستقبل الدولية. ويُمنع الطالب من ارتداء ملابس من شأنها تشتيت انتباه الطلبة الآخرين بصورة غير مبررة، أو التسبب في تعطيل سير العمل في المدرسة أو التدخل فيه.

يتولى مدير المدرسة أو أي مسؤول مدرسي آخر مفوض حسب الأصول تحديد ما إذا كانت طريقة اللباس أو نوع الملابس أو المظهر الشخصي أو استخدام الشعارات أو الشارات أو الرموز الأخرى يؤدي إلى مثل هذا التعطيل أو التشويش بما يشكل مخالفة لهذه القاعدة. كما يتم إخطار جميع الطلبة بهذا التعطيل أو التشويش وأسبابه عن طريق الإعلان أو نشر إشعار في المدرسة.

إذا لم يكن لدى طفلكم الزي المدرسي، يُرجى التواصل مع مشرف المرحلة الدراسية في أقرب وقت ممكن.

الزي المدرسي

يُطلب من جميع الطلبة ارتداء الزي الرسمي المعتمد لمدرسة المستقبل الدولية. ويجب على الطلبة ارتداء إما السترة الرسمية للمدرسة أو السترة المخصصة لطلبة الصفوف الثاني عشر.

لا يُسمح بارتداء أي سترات أو ملابس خارجية أخرى.

لا يُسمح بارتداء السترات ذات القلنسوة (هودي)، أو السراويل القصيرة، أو السراويل الرياضية، بما فيها بنطال الجري (جوغر).

لون الشعر: لا يُسمح بصبغ الشعر.

مستحضرات التجميل: لا يُسمح بوضع مستحضرات التجميل تحت أي ظرف من الظروف.

الإجراءات التأديبية

المخالفة الأولى: يتلقى الطالب إنذارًا خطيًا، ويتواصل المشرف مع ولي الأمر.

المخالفة الثانية: يُعاقب الطالب بالبقاء في المدرسة لمدة ساعة واحدة بعد انتهاء الدوام المدرسي، ويتم إخطار ولي الأمر.

المخالفة الثالثة: يُعاقب الطالب بالإيقاف عن الدراسة خارج المدرسة لمدة يوم واحد (1) ، ويتم إخطار ولي الأمر.

المخالفة الرابعة: يُعاقب الطالب بالإيقاف عن الدراسة خارج المدرسة لمدة يومين (2) ، ويجب عليه العودة إلى المدرسة برفقة ولي الأمر لحضور اجتماع مع مدير المدرسة.

المخالفة الخامسة: يُعاقب الطالب بالإيقاف عن الدراسة خارج المدرسة لمدة ثلاثة أيام (3) ، ويتم إخطار ولي الأمر.

المخالفة السادسة: يُعاقب الطالب بالإيقاف عن الدراسة خارج المدرسة لمدة خمسة أيام (5) ، ويجب حضور ولي الأمر اجتماعًا مع مدير المدرسة قبل السماح للطلاب بالعودة إلى المدرسة.

ملاحظة: قد تؤدي المخالفات المستمرة أو الجسيمة إلى اتخاذ إجراءات تأديبية إضافية وفقًا لسياسات المدرسة وإجراءاتها.